
Van:  
Verzonden: dinsdag 4 mei 2021 15:11 
Aan: Statengriffie <statengriffie@noord-holland.nl> 
Onderwerp: Datacenter 
 
Goedemiddag, 
Ik lees vandaag in de krant dat er geen milieurapport hoeft te worden opgemaakt voor het bouwen 
van datacenters in Hollandskroon.  
Dat lijkt mij ook niet nodig als deze electriciteit-en water slurpers er niet gaan komen, iets waarvoor 
ik hartgrondig pleit. 
Alle energie en water hebben we als inwoners van dit ‘gave’ land toch zeker zelf nodig? 
Kortom, beter ten halve gekeerd dan ten hele gedwaald. 
Met vriendelijke groet 
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